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Ustrzyki Dolne, 2019-12-17

Sala Konferencyjna (pok. 13)
ul. Mikołaja Kopernika 1 38-700 Ustrzyki Dolne

PROTOKÓŁ

XVIII sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych

Lista obecności

# Nazwisko, imię Obecność

1 Bałkota Bożena obecny
2 Bis Leokadia obecny
3 Bobrecki Artur nieobecny
4 Buczek Anna obecny
5 Czarnecki Julian obecny
6 Dziwisz Marek obecny
7 Kniaziowski Jan obecny
8 Kulka Magdalena obecny
9 Kwaśnik Bogdan obecny

10 Lawrenc Ryszard nieobecny
11 Lupa Arkadiusz obecny
12 Mazur Piotr obecny
13 Tymejczyk Henryk obecny
14 Urban Czesław obecny
15 Wolańska Renata obecny

1. Otwarcie XVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych otworzył obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych,
powitał  wszystkich  radnych,  Pana  Burmistrza  Bartosza  Romowicza,  Zastępcę  Burmistrza  Pana  Michała  Wnuka,
kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego, zaproszonych gości.

Stwierdził, że na sali obecnych jest 13 radnych wobec powyższego obrady XVIII sesji są prawomocne.

 

2. Przyjęcie porządku obrad

 Głos zabrał Pan Burmistrz, który złożył wniosek formalny o usunięcie z porządku obrad punktu 5.2 projektu uchwały - w
sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Hoszowie i krótko go uzasadnił.

Pani Anna Buczek - radna poprosiła o uzasadnienie zwołania dzisiejszej sesji w trybie nadzwyczajnym.

Pan Burmistrz - odpowiedział, że w dniu dzisiejszym będą rozstrzygane sprawy oświaty a to jest bardzo ważny temat.
Ponadto  poinformował,  że  przed sesją  zostały  rozdane projekty  uchwał  dotyczące Szkół  Podstawowych w Łodynie  i
Łobozewie.

Pan Arkadiusz Lupa - poinformował, że został również rozdany nowy projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Pana
Bogdana Kwaśnika z funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Bartosz Romowicz zgłosił wniosek formalny:
"w sprawie wycofania z porządku obrad punktu 5.2"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY



XVIII sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych   |    2 /14

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 13

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Buczek Anna ZA
4 Czarnecki Julian ZA
5 Dziwisz Marek ZA
6 Kniaziowski Jan ZA
7 Kulka Magdalena ZA
8 Kwaśnik Bogdan ZA
9 Lupa Arkadiusz ZA

10 Mazur Piotr ZA
11 Tymejczyk Henryk ZA
12 Urban Czesław ZA
13 Wolańska Renata ZA
14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 13

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Buczek Anna ZA
4 Czarnecki Julian ZA
5 Dziwisz Marek ZA
6 Kniaziowski Jan ZA
7 Kulka Magdalena ZA
8 Kwaśnik Bogdan ZA
9 Lupa Arkadiusz ZA

10 Mazur Piotr ZA
11 Tymejczyk Henryk ZA
12 Urban Czesław ZA
13 Wolańska Renata ZA
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# Nazwisko, imię Głos

14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

 

3. Debata nt. turystyki w Gminie Ustrzyki Dolne

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie prezentacji nt. Turystyki w regionie przez Pana Jacka Łeszegę - Dyrektora
Bieszczadzkiego Centrum Turystyki i Promocji.

 

3.1. Prezentacja Dyrektora Bieszczadzkiego Centrum Turystyki i Promocji nt. turystyki w regionie

Dyrektor  Bieszczadzkiego Centrum Turystyki  i  Promocji  przedstawił  obszerną prezentację  nt.  turystyki  w formie
prezentacji.

Radny Magdalena Kulka opuścił(a) obrady

 

3.2. Dyskusja

 Pan Bogdan Kwaśnik - zapytał czy jest jakiś pomysł na poprawę/budowę szlaków rowerowych.

Pan Jacek Łeszega - odpowiedział, że oczywiście pomysł jest, jednak wymaga to spotkań i dyskusji pomiędzy równymi
podmiotami m.in. radnymi, burmistrzem, Nadleśnictwem, należy rozmawiać i podjąć odpowiednie decyzje.

Pan Piotr Mazur - poprosił aby w rozmowach uwzględnić Nadleśnictwo Bircza.

Pan Marek Dziwisz - poprosił aby pamiętać również o stojakach na rowery.

Pani Anna Buczek - zapytała czy Centrum Informacji i Promocji jest otwarte w weekendy.

Pan Jacek Łeszega - poinformował, że w tym momencie niestety jest, do dyspozycji ma tylko 4 pracowników, sytuacje
ratuje stażystami, jednak pracownicy musza także chodzić na urlopy i wybierać nadgodziny, poprosił o pomoc w tym
zakresie.

Pan Arkadiusz Lupa - zwrócił uwagę na problem niszczejących szlaków turystycznych, które są dewastowane przez
quady, motory, urządzane są wyścigi, radny przytoczył sytuację której był świadkiem w której turyści musieli uciekać.

Pan Jacek Łeszega - odpowiedział, że zdaje sobie z tego sprawę ale musimy na bieżąco wszyscy reagować.

Pan  Burmistrz  -  poinformował,  że  problem tworzy  się  również  w  momencie  gdy  nie  dbamy  o  powstałe  szlaki.
Poinformował,  że  w  latach  ubiegłych  tworzenie  szlaków  było  dofinansowane  powstał  np.  szlak  konny.  Jeśli  już
powstaną, należy o nie dbać, w dniu dzisiejszym staramy się robić wszystko jak najniższym kosztem, dużo rzeczy jest
robione przez Centrum. Przypomniał, że zostały wydane monety Biesy i Czasy za które zapłacone duże pieniądze w tym
momencie nie są one nic warte. Na koniec podziękował za obszerna prezentację Panu Dyrektorowi.

Radny Magdalena Kulka dołączył(a) do obrad

 

4. Debata nt. oświaty w Gminie Ustrzyki Dolne

 

4.1. Prezentacja Dyrektora Centrum Usług Wspólnych nt. problemów dotyczących oświaty
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Prezentacje nt. oświaty w gminie przedstawiła Pani Aneta Janusz - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych.

Radny Piotr Mazur opuścił(a) obrady

Radny Czesław Urban opuścił(a) obrady

Radny Piotr Mazur dołączył(a) do obrad

Radny Czesław Urban dołączył(a) do obrad

Radny Czesław Urban opuścił(a) obrady

Radny Czesław Urban dołączył(a) do obrad

 

4.2. Dyskusja

 Pan Bogdan Kwaśnik - poinformował, że Komisja Oświaty jednogłośnie opowiedziała się za likwidacją SP w Łodynie i
Łobozewie, więc opinia Komisji w tej sprawie jest niestety pozytywna, jeśli chodzi o SP w Hoszowie będziemy nadal
rozmawiać. Szkołom w Łodynie i Łobozewie nie udało się wypracować zamierzonych celów, a głównym czynnikiem był
czynnik demograficzny.

Pan  Burmistrz   -  przedstawił  ponownie  po  krotce  wydatki  na  oświatę  od  2018  roku.  Poinformował,  ze  jest
niewspółmierny wzrost wydatków do subwencji.

Pan Henryk Tymejczyk -  zwrócił  uwagę na problem dojazdu dzieci  do szkoły do Ustrzyk po zlikwidowaniu SP w
Łobozewie.

Pan  Burmistrz  -  poinformował,  że  i  tak  wielu  rodziców  dojeżdża  do  pracy  do  Ustrzyk,  ponadto  tylko  4  dzieci
zdeklarowało, że będą uczęszczały do Szkoły Podstawowej w Ustjanowej i będą one dowożone, wynika to z przepisów
ustawy. Ponadto prowadzimy rozmowy, żeby przewoźnik ponownie wystąpił w przetargu, jesteśmy na etapie analiz i
szukania rozwiązania.

Pani Renata Wolańska - zapytała czy była uzgadniania kwestia, że dzieci z likwidowanych szkół będą uczęszczały do SP
Nr 1.

Pan Burmistrz - odpowiedział, że tak, zapisy w uchwałach są zgodne z wolą rodziców. 

Pani Magdalena Kulka - poinformowała, że szkoła w Łodynie wypracowała sobie dodatkowe pieniądze z noclegów, co z
tymi pieniędzmi w przypadku likwidacji.

Pan Burmistrz - odpowiedział, że pieniądze te w porównaniu z kosztem utrzymania szkoły to kropla w morzu, natomiast
stanowią one dochód gminy, nie jest to dochód pracowników.

Pan Arkadiusz Lupa - poinformował, że obie szkoły nad losem których się zastanawiamy, miały przekazaną klarowna
informację co do czynników jakie muszą spełnić, niestety to się nie udało. Ponadto w szkole pracują nauczyciele, którzy
przechodzą na emeryturę albo znajdą zatrudnienie w innej placówce, 

Pan Burmistrz - Pan Burmistrz potwierdził , że nauczyciele z prawami emerytalnymi będziemy proponować taką opcję,
natomiast pozostałym nauczycielom urlopy zdrowotne i prace w innej placówce.

 

5. Prezentacja uchwał. Opinie komisji. Dyskusja. Głosowanie.

 

 

5.1. w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Łodynie

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.
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Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 12
Głosy PRZECIW 1
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 13

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Buczek Anna ZA
4 Czarnecki Julian ZA
5 Dziwisz Marek ZA
6 Kniaziowski Jan ZA
7 Kulka Magdalena PRZECIW
8 Kwaśnik Bogdan ZA
9 Lupa Arkadiusz ZA
10 Mazur Piotr ZA
11 Tymejczyk Henryk ZA
12 Urban Czesław ZA
13 Wolańska Renata ZA
14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

 

5.2. w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Łobozewie

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 11
Głosy PRZECIW 1
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 1
RAZEM 13

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Buczek Anna ZA
4 Czarnecki Julian ZA
5 Dziwisz Marek ZA



XVIII sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych   |    6 /14

# Nazwisko, imię Głos

6 Kniaziowski Jan ZA
7 Kulka Magdalena WSTRZYMAŁ SIĘ
8 Kwaśnik Bogdan ZA
9 Lupa Arkadiusz ZA
10 Mazur Piotr ZA
11 Tymejczyk Henryk PRZECIW
12 Urban Czesław ZA
13 Wolańska Renata ZA
14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

 Pan Burmistrz podziękował radnym za głosowanie.

5.3. w sprawie zmiany zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów
dla uczniów i studentów

 Pan  Burmistrz  przedstawił  dwa  kolejne  projekty  uchwał,  poinformował  kolejno  o  wszystkich  o  zmianach  
proponowanych  przez  siebie  i  krótko  je  uzasadnił,  przedstawił  również   kwestie  które  pominęła  Komisja  przy
poprzednich projektach. Burmistrz zaznaczył jednocześnie, że nie wnika i nie wnosi uwag do kryteriów przyznawania
stypendiów jakie wypracowała Komisja wraz z dyrektorami szkół. Ponadto Burmistrz podkreślił, że wbrew opiniom
niektórych radnych podjęcie proponowanych uchwał w dniu dzisiejszym nie wstrzyma przyznania stypendiów w rok
2020.

Pan Bogdan Kwaśnik - podziękował Burmistrzowi za wyjaśnienia, poinformował, że Komisja Oświaty podjęła decyzję na
posiedzeniu o nie przyjęciu tych zmian. Jeśli chodzi o rok 2021 będzie rok czas aby te zmiany powprowadzać dlatego
nie widzi potrzeby aby w tym momencie ten proces przedłużać. Poinformował ponadto, że zmiany zaproponowane przez
Burmistrza nic nie wnoszą, Komisja nie chce umniejszać roli Burmistrza w tym procederze, ponadto niektóre zmiany
mogą spowodować, że dzieci mogą stypendium nie dostać, ponieważ Burmistrz proponuje, że decyduje data wpływu do
Urzędu wniosku stypendialnego a nie data stempla pocztowego, w przypadku opóźnienia dane dziecko może nie dostać
stypendium. Ponadto w proponowanych zmianach Burmistrz wykreśla się z  tego procederu całkowicie a ostatnio
proponował aby w komisji uczestniczyli trzech przedstawicieli Burmistrza.

Pan Burmistrz - Poprosił o nie insynuowanie, że ktokolwiek nie dostanie stypendium, ponieważ w przyszłym roku
stypendia i nagrody będą przyznawane wg zasad zaproponowanych przez Komisję Oświaty. Burmistrz wyjaśnił, że skoro
na ostatniej sesji została podjęta decyzja w jaki sposób stypendia będą przyznawane oraz przy większości członków
komisji  i  tylko dwóch przedstawicieli  Burmistrza nie będzie swoją osoba legitymował działań Komisji,  z uwagi na
pominięcie głosu Burmistrza w całym procederze.

Pani Anna Buczek - Przypomniała, że to Burmistrz na znak protestu opuścił  na ostatniej sesji salę obrad. 

Pan Burmistrz - Burmistrz przypomniał, że moment w którym wyszedł odbył się po zamknięciu dyskusji na wniosek
radnej Pani Anny Buczek.

Pani Anna Buczek - poinformowała, że Burmistrz jako organ wykonawczy powinien mimo wszystko na sesji pozostać.

Pan Bogdan Kwaśnik - Zainsynuował Pan, że Komisja przyznaje stypendia swoim znajomym z uwagi na większość w
komisji członków komisji Oświaty.

Pan Burmistrz -  Poinformował, że nic takiego nie powiedział,  pani radna powiedziała, że Burmistrz jest organem
wykonawczym, dlatego zapytał co powinien wykonać, gdyż przy jednej 
z  uchwał  podjętych  na  ostatniej  sesji  komisja  zapomniała  umieścić  zapisu,  że  wykonanie  uchwały  powierza  się
Burmistrzowi Ustrzyk Dolnych. Burmistrz zawnioskował o chwilę refleksji
 i poprawienie tej uchwały zgodnie z prawem.

Pan Burmistrz - Poinformował, że komisja zaproponowała takie brzmienie uchwał aby jak największa liczba dzieci
mogła otrzymać stypendium, nie zaś aby komisja miała radość z sytuacji 
w której nie zaprasza Burmistrza na posiedzenie Komisji.

Pan Burmistrz poinformował, że Pan radny dalej nie rozumie, że stypendia będą przyznane, ponieważ stary regulamin
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będzie obowiązywał do momentu opublikowania nowego.

Pan Piotr Mazur - poinformował, że aby Wiceprzewodniczący uzyskał głos musi poprosić Pana Przewodniczącego o
zgodę.

Pan Julian Czarnecki - Poprosił aby Pan prawnik się wypowiedział czy wypłata stypendiów jest zagrożona czy nie, jeżeli
nie to nie widzi powodu aby nie pochylić się za propozycja Pana Burmistrza.

Pan Sławomir Tarnawski radca prawny - potwierdził, że w jednym projekcie uchwały nie ma zapisu że powierza się
Burmistrzowi  Ustrzyk Dolnych.  Odnośnie  zagrożenia  wypłat,  poprosił  aby zwrócić  uwagę,  że  uchwała  została  na
ostatniej sesji podjęta, więc podjęcie lub nie uchwał proponowanych przez Burmistrza nie ma wpływu na opublikowanie
uchwał podjętych na poprzedniej sesji.

Pan Bogdan Kwaśnik - poinformował, że  starych regulaminach termin składania wniosków był do 15 grudnia w tym
momencie termin minął. 

Pan Burmistrz - poinformował, że jeśli Pani Wojewoda wniesie uwag do uchwał podjętych na ostatniej sesji, w przyszłym
roku stypendiów nie będzie. Komisja skupiła się na kryteriach a nie na stronie formalnej uchwał. Burmistrz zaapelował
aby zadbać o stronę formalną. 

Pan Arkadiusz Lupa - poinformował, że pamięta, że w ubiegłych latach procedowane były te uchwały. Pierwotnie z
takim wnioskiem wyszły  środowiska sportowe, drugi projekt przygotował sam radny. Burmistrz też nie uczestniczył
bezpośrednio w tym ale akceptował  je.  Komisja  starała się  tak działać aby poszerzyć krąg dzieci  otrzymujących
stypendia. Jeśli jest jakiś uszczerbek w uchwale jest to nasz wspólny problem.

Pan Burmistrz - poinformował, że gdyby dano mu dokończyć dyskusję na ostatniej sesji zwróciłby na to uwagę.

Pani Anna Buczek - poinformowała, że w związku z tym że nie ma tego zapisu w uchwale chciałaby zgłosić zmianę i
dodanie do uchwały z 2 grudnia zapisu o wykonaniu uchwały przez Burmistrza.

Radca prawny - wyjaśnił kwestię proceduralną wnoszonej zmiany.

Pani Anna Buczek -  radna zgłosiła autopoprawkę do uchwały z dnia 2 grudnia 2019 r.  w sprawie zasad i  trybu
przyznawania, wstrzymywania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów dla uczniów i studentów pop rzez dodanie
zapisu: wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ustrzyk Dolnych.

Pan Burmistrz - poinformował, że autopoprawkę może złożyć  autor uchwały.

Pani Anna Buczek - zapytała czy jako członek komisji Oświaty nie może złożyć autopoprawki.

Pan mecenas - poinformował, że podejrzewa, że Pani radnej chodziło o zgłoszenie nie autopoprawki a poprawki do
projektu uchwały.

Pan Arkadiusz Lupa - Przewodniczący Rady zaproponował aby pochylić się nad projektami uchwał zaproponowanych
przez Burmistrza, jeśli nie znajdą one akceptacji można by zrobić 10 minut przerwy w celu wypracowania wspólnego
stanowiska.

Pan Burmistrz - poinformował, że w kwestii formalnej jeśli zostanie sporządzony nowy projekt uchwały nie będziecie
Państwo mogli wnieść go do obrad dzisiejszej sesji dlatego wychodząc naprzeciw Burmistrz zaproponował, aby zrobić
10 minut przerwy teraz i spotkać się wraz z komisją Oświaty. 

Wniosek Pana Burmistrza został poddany pod głosowanie.

Bartosz Romowicz zgłosił wniosek formalny:
"wprowadzenie 10 minut przerwy"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 12
Głosy PRZECIW 1
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 13
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# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Buczek Anna ZA
4 Czarnecki Julian ZA
5 Dziwisz Marek ZA
6 Kniaziowski Jan ZA
7 Kulka Magdalena ZA
8 Kwaśnik Bogdan ZA
9 Lupa Arkadiusz ZA
10 Mazur Piotr PRZECIW
11 Tymejczyk Henryk ZA
12 Urban Czesław ZA
13 Wolańska Renata ZA
14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

 Po przerwie.

Pan Burmistrz przedstawił dwa kolejne projekty uchwał wypracowane wspólnie z Komisją Oświaty.

Radna Pani Anna Buczek zapytała co ze złożoną przed przerwą przez nią poprawką.

Pan Mecenas - poinformował, że poprawka złożona przez radną została uwzględniona w nowym brzmieniu projektu
uchwały przestawionym przez Burmistrza.

Radna wycofała swój wcześniejszy wniosek.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 11
Głosy PRZECIW 2
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 13

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Buczek Anna PRZECIW
4 Czarnecki Julian ZA
5 Dziwisz Marek ZA
6 Kniaziowski Jan ZA
7 Kulka Magdalena ZA
8 Kwaśnik Bogdan ZA
9 Lupa Arkadiusz ZA
10 Mazur Piotr ZA
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# Nazwisko, imię Głos

11 Tymejczyk Henryk ZA
12 Urban Czesław PRZECIW
13 Wolańska Renata ZA
14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

 

5.4.  w  sprawie  zmiany  szczegółowych  zasad,  trybu  przyznawania,  wstrzymywania  i  pozbawiania  oraz
wysokości okresowych stypendiów sportowych oraz nagród dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe

 Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 11
Głosy PRZECIW 1
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 1
RAZEM 13

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Buczek Anna PRZECIW
4 Czarnecki Julian ZA
5 Dziwisz Marek ZA
6 Kniaziowski Jan ZA
7 Kulka Magdalena ZA
8 Kwaśnik Bogdan ZA
9 Lupa Arkadiusz ZA
10 Mazur Piotr ZA
11 Tymejczyk Henryk ZA
12 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
13 Wolańska Renata ZA
14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

 

5.5. w sprawie uchylenia uchwały nr XIV/179/19 Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych z dnia 18 września
2019 r. w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy na dostawę wody i odprowadzania ścieków

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz.

Pani Anna Buczek przedstawiła Opinię Komisji Budżetu i Finansów - opinia negatywwna.
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Pan Burmistrz - Burmistrz poinformował, że w atakim układzie prosi o wskazanie wydaktów biezących z których gmina
ma zrezygnowac w przyszłym roku.

Pani Anna Buczek -  poinformowała, że Burmistrz jako organ wykonawczy powinien zdecydować działy w których
możnaby wprowadzić zmiany aby zbilansował się budżet.

Pan Burmistrz - poinformował, że wspólnie z panią Skarbnik przygotował projekt  budżetu najlepiej jak potrafi. W
przypadku odrzucenia tego projektu uchwały zgłosi autopoprawkę na sesji budżetowej  i wykaże deficyt jesli chodzi o
dochody i wydatki bieżące co wiaże się z niezbilansowanym budżetem a co za tym idzie w pierwszej kolejności 
Regionalna Izba Obrachunkowa usunie wszystkie inwestycje przyszłoroczne.

Pan Arkadiusz Lupa - zapytał o mozliwość przygotowania autopoprawki która obniży kwotę o której mowa w uchwale o
połowe i ta dotacja bedzie niższa ale będzie zachowana.

Pan Burmistrz poinormował, że to nie zmieni w żadnym stopniu naszej sytuacji.

Pan Marek Dziwisz - stwierdził, że jeżeli tosujemy dopłaty to wszystkim a nie tylko mieszkańcom terenów miejskich.

Pan Czesław Urban - poinformowal, że dopłaty te były stosowane od wielu lat, radny poprosił aby w pierwszej kolejności
podejmowane były uchwały a później dopinany był budżet.

Pan Burmistrz - Poinformował, że żaden Burmistrz przed dniem 30 września nie zna większości dochodów w swojej
gminie.

Kolejno trwała jeszcze krótka dyskusja w tym temacie,  po zakończeniu dyskusji  Przewodniczący odczytał  projekt
uchwały i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 7
Głosy PRZECIW 6
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 13

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia PRZECIW
3 Buczek Anna PRZECIW
4 Czarnecki Julian ZA
5 Dziwisz Marek ZA
6 Kniaziowski Jan ZA
7 Kulka Magdalena ZA
8 Kwaśnik Bogdan PRZECIW
9 Lupa Arkadiusz PRZECIW
10 Mazur Piotr ZA
11 Tymejczyk Henryk ZA
12 Urban Czesław PRZECIW
13 Wolańska Renata PRZECIW
14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

 Pan Burmistrz podziękował radnym w tym radnej Pani Magdalenie Kulce za głosowanie.
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5.6. w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Ustrzykach Dolnych

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 11
Głosy PRZECIW 1
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 1
RAZEM 13

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Buczek Anna ZA
4 Czarnecki Julian WSTRZYMAŁ SIĘ
5 Dziwisz Marek ZA
6 Kniaziowski Jan ZA
7 Kulka Magdalena ZA
8 Kwaśnik Bogdan ZA
9 Lupa Arkadiusz ZA
10 Mazur Piotr PRZECIW
11 Tymejczyk Henryk ZA
12 Urban Czesław ZA
13 Wolańska Renata ZA
14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

 

6. Interpelacje i zapytania radnych

 Pani Anna Buczek złożyła interpelację nt. stanu zatrudnienia w Urzędzie Miejskim w latach 2014-2020, radna odczytała
treść interpelacji.

Pan Piotr Mazur - poinformował że w miesiącu lipcu 2019 r. składał interpelację dot. realizacji zadania pn. Przebudowa
drogi  gminnej   Krościenko-Stebnik,  radny poinformował,  że  materiałach które otrzymał  widnieje  zdjęcie  z  numerem
rejestracyjnym pojazdu, radny poprosił o wyjaśnienie.

Pan Burmistrz - w odpowiedzi odczytał odpowiedź na interpelację Radnego.

Pan przewodniczący wyraził wątpliwość czy mamy prawo wyświetlić numer rejestracyjny tego pojazdu.

Pan Burmistrz poinformował, że odczytał odpowiedź na interpelację radnego i nie zdradził żadnych danych osobowych
osoby.

Radca Prawny - poinformował, że nie jest naruszenia ochrony danych osobowych  jeżeli ujawnienie danych jest niezbędne
w ramach wykonywania władzy publicznej.

Pan Czesław Urban - poinformował, że temat ten był już poruszany i odpowiedź również była czytana.
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Pan Burmistrz - poinformował że nie odczytywał tego pisma na sesji a była prośba o przedstawienie tematu.

Pani Magdalena Kulka - stwierdziła, że nie było potrzebne dziękowanie jej za wcześniejsze głosowanie w sprawie taryf na
dostawę wody z uwagi na to iż na szali stanęła budowa świetlicy w Dźwiniaczu.

Radny Renata Wolańska opuścił(a) obrady

Radny Renata Wolańska dołączył(a) do obrad

 

7. Sprawy różne

 Pan Burmistrz poinformował ,że z dniem 1 stycznia 2020 rok obowiązku Redaktora naczelnego będzie pełnił Pan Krzysztof
Potaczała, jednocześnie podziękował Pani Paulinie Bajdzie za współpracę.

Pan Czesław Urban przeczytał stanowisko Rady Miejskiej w sprawie prośby Burmistrza Ustrzyk Dolnych o wyrażenie zgody
na zmniejszenia wymiaru zajęć z religii do jednej godziny lekcyjnej w tygodniu w placówkach oświatowych prowadzonych
przez Gminę Ustrzyki Dolne. 

Do w stanowiska odniósł się krótko Pan Burmistrz i poinformował, że Gminy nie stać na Oświatę, dlatego szukane są
oszczędności. Burmistrz ponadto przypomniał, że sesja ta jest nadzwyczajna i porządek obrad jest zatwierdzony.

Pan Czesław Urban - poinformował, że w sprawach różnych rada ma prawo podjąć stanowisko.

Pani Anna Buczek - Poinformowała, że Burmistrz wnioskuje o zwołanie sesji nadzwyczajnej ponieważ tym samym ucina głos
radnym, odczytała fragment stanowiska, że nie można tego nadużywać. Na koniec Radna stwierdziła, że dzisiejsza sesja
mogła odbyć się w trybie zwyczajnym.

Pan Burmistrz - Pan Burmistrz przypomniał o wniosku radnej z poprzedniej sesji o zamknięcie dyskusji przy wypowiedzi
Burmistrza. Ponadto wraz z Panem Arkadiuszem Lupą ustalony został harmonogram i tryb kolejnych sesji.

Radny Pan Czesław Urban podtrzymał swój wniosek.

Radca prawny -  poinformował,  że w sprawach różnych można poruszać się  na każdy temat jednak w ocenie radny
niedopuszczalne jest  przegłosowywanie różnych stanowisk. Możne je wypowiedzieć, poinformować, jednak głosowanie
równałoby się zmianie porządku obrad. 

Pan Arkadiusz Lupa - zwrócił się do radnego Pana Czesława Urbana o wycofanie wniosku.

Pan Czesław Urban nie wycofał wniosku.

Pan Burmistrz - poinformował, że wychodząc naprzeciw zgadza się na zmianę porządku obrad.

Radny Piotr Mazur opuścił(a) obrady

Radny Bożena Bałkota opuścił(a) obrady

Radny Piotr Mazur dołączył(a) do obrad

Bartosz Romowicz zgłosił wniosek formalny:
"zmiana w porządku obrad - wprowadzenie punktu Stanowisko Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych z dnia 17
grudnia 2019 roku w sprawie prośby Burmistrza Ustrzyk Dolnych o wyrażenie zgody na zmniejszenie wymiaru
zajęć z religii do jednej godziny lekcyjnej w tygodniu w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę
Ustrzyki Dolne"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 8
Głosy PRZECIW 1
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 3
RAZEM 12
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# Nazwisko, imię Głos

1 Bis Leokadia ZA
2 Buczek Anna ZA
3 Czarnecki Julian ZA
4 Dziwisz Marek WSTRZYMAŁ SIĘ
5 Kniaziowski Jan WSTRZYMAŁ SIĘ
6 Kulka Magdalena ZA
7 Kwaśnik Bogdan ZA
8 Lupa Arkadiusz ZA
9 Mazur Piotr PRZECIW

10 Tymejczyk Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ
11 Urban Czesław ZA
12 Wolańska Renata ZA
13 Bałkota Bożena nieobecny
14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

 

8. Stanowisko Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych z dnia 17 grudnia 2019 roku w sprawie prośby
Burmistrza Ustrzyk Dolnych o wyrażenie zgody na zmniejszenie wymiaru zajęć z religii  do jednej
godziny lekcyjnej w tygodniu w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Ustrzyki Dolne

 Przewodniczący Rady odczytał stanowisko i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 9
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 3
RAZEM 12

# Nazwisko, imię Głos

1 Bis Leokadia ZA
2 Buczek Anna ZA
3 Czarnecki Julian ZA
4 Dziwisz Marek WSTRZYMAŁ SIĘ
5 Kniaziowski Jan WSTRZYMAŁ SIĘ
6 Kulka Magdalena ZA
7 Kwaśnik Bogdan ZA
8 Lupa Arkadiusz ZA
9 Mazur Piotr ZA

10 Tymejczyk Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ
11 Urban Czesław ZA
12 Wolańska Renata ZA
13 Bałkota Bożena nieobecny
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# Nazwisko, imię Głos

14 Bobrecki Artur nieobecny
15 Lawrenc Ryszard nieobecny

Kolejno Pan Arkadiusz Lupa złożył wniosek radnych o odwołania z funkcji Przewodniczących i Wiceprzewodniczących
Komisji Rady Miejskiej - wniosek stanowi załącznik do protokołu.

Pan Burmistrz poprosił o odczytanie nazwisk radnych którzy podpisali się pod wnioskiem.

Pan Przewodniczący odczytał nazwiska radnych.

Pan Burmistrz poinformował, że wspólnie z Klubem Aktywni dla Bieszczad sami zaproponowali złożenie rezygnacji, dlatego
też nie wie skąd ten wniosek.

Pan Arkadiusz Lupa - poinformował, że jeśli chodzi o wniosek spełnia on wyłącznie prawne aspekty Statutu, natomiast
nasze rozmowy sa aktualne.

9. Zakończenie obrad

 Protokolant: Agnieszka Konopelska

 

Zakończenie obrad sesji: 13:17


